
        

Šola v Ledinah 

Prijatelji so nam poslali zanimiv posnetek. Sklenili smo, da ga delimo z vami. 

https://youtu.be/Y8InhlwjieY 

 

Veliko zanimivega pa se je dogajalo tudi pri nas. Poročali smo jim o kulturnem prazniku: 

Naša šola oziroma učenci naše šole so pripravili občinsko prireditev. Mi smo si ogledali 

generalko. Ugotovili smo, da so se morali res truditi, da so pripravili vse plesno, igralne in 

recitacijske točke.  

 

Mi pa smo v šoli risali in se pogovarjali na to temo. 

https://youtu.be/Y8InhlwjieY


 

Najlepši pa je bil seveda pust. Skoraj se nismo prepoznali. Vseeno smo se po pustno učili, 

zaplesali in šli na dolg sprehod.  

         

Uspelo nam je!!! Imeli smo smučarsko sankaški tečaj. Povsod brez snega, na smučišču Rudno 

pa je bil. Vsi smo napredovali. Nekateri so bili prvič na vlečnici, nekateri so se prvič spustili po 

zeloooo strmem bregu. Tudi sankači smo obnovili pravila sankaškega obnašanja. 

 



Prvošolci smo uživali ob ustvarjalnih delavnicah kjer smo čas namenili razvijanju motoričnih 

spretnosti, sodelovanju učencev z vsemi učiteljicami prvih razredov, učenju v različnih 

učilnicah ter ustvarjanju s hišnikoma v njuni delavnici. Uživali smo v šiviljski delavnici, delavnici 

vijakov in vezalk ter ustvarjanju z lesom in skrilom. V ospredje je stopila naša kreativnost, 

motorika, vztrajnost in doslednost pri sledenju in razumevanju navodil po poti do cilja. 

 

         

Tudi sadili smo… Učenci smo ob preizkusu spoznali, kaj se zgodi z rastlino, če nima vode in ne 

svetlobe. Spoznali smo kaj rastlina potrebuje za rast. Svoje znanje bomo samostojno 

preizkusili tudi vsak pri svoji lončnici.  

 

 

Tudi četrtošolci sporočajo novice v Ledine: 

Tudi nam res ni dolgčas. Veliko zabavnih, učenih in prijetnih trenutkov smo doživeli od našega 

zadnjega javljanja.  



              

4. D  ustvarja voziček po načrtu. Le komu bo uspelo? VSEM SEVEDA!!! 

 

Najlepše pa je bilo v šoli v naravi. 

Zelo smo se zabavali in se seveda tudi učili. Poudarek je bil na orientaciji, ki res ni enostavna 

stvar. Zanimivo je bilo raziskovati Čatež in se povzpeti na Čateško Goro. 

 

 

 



   

 

 

Pa nam je uspelo doseči vrh. Tako lepo se že dolgo nismo imeli. Povezanost med učenci in 

učitelji je bila kar močna, zvečer smo celo plesali in si govorili navihane smešnic. 

Zdaj pa držimo pesti za naše skupno srečanje. 

 


